

Mødereferat HARK



Mødeindkalder:	Morten Mikkelsen
Deltagere:	Morten Mikkelsen, Peter Glans, Christian Islev-Andresen, Dorthe Høgh og Anne-Mette Simonsen
Afbud:	Josefine Gade
Mødetype:	Bestyrelsesmøde
Mødedato:	Den 12. april 2016
Mødested:	Rytterstuen
Mødeleder:	Morten Mikkelsen
Referent:	Anne-Mette Simonsen
Næste møde:	Den 12. maj 2016 kl. 19.00

Godkendelse af referat: Referatet fra sidste møde blev godkendt og vil blive lagt på hjemmesiden.

Nyt fra formanden: Natur- og Miljøklagenævnet er under udflytning og kan pt. ikke sige noget om den forventede sagsbehandlingstid.

Der har været drøftelser med Hesteriet, men indtil videre har dette ikke ændret noget.

Morten har været i kontakt med kommunen vedrørende jordstykket til venstre for hallen. Der er fortsatte drøftelser om vedligeholdelsen af dette.

Endvidere er vedligeholdelsen af sekretariatet blevet drøftet med kommunen. Morten udarbejder et overslag, som sendes til vurdering hos kommunen.

Der er indhentet en forsikringsoversigt fra Tryg.
Morten indhenter tilbud fra andre selskaber til sammenligning.

PWS-børnene vil gerne komme den 14. maj 2016.

Fjordhestestævnet bliver den 1. oktober 2016.

Gennem DRF er det muligt at blive medlem af Dansk Industri for 1.250 kr. om året.

Dette kan være en god idé i forhold til halbyggeriet og personaleforhold.
Dette blev besluttet.

EnergiNet har givet tilsagn om et tilskud på 200.000 kr. til opførelse af den nye hal.

Kultur- og Fritidsudvalget kan først efter byrådsmødet medio maj med sikkerhed sige, om breddeaktivitetspuljen overføres.

Kassereren: Der er afregnet lokaletilskud og indsendt årsregnskab med de fornødne bilag til kommunen.

Klubbens fastnetabonnement hos TDC er opsagt med virkning fra medio juli 2016.

Der vil i den kommende uge blive udsendt girokort for elevundervisning.

Christian refererede fra distriktsrådsmødet.
Hvis man tilmelder sig distriktets nyhedsbrev, kan referatet læses på deres hjemmeside.

Undervisningsudvalget: Der er pt. ingen ledige pladser på elevholdene.

Ditte har været syg de sidste to tirsdage og har haft svært ved at finde en afløser.
Det bør overvejes, om vi kan finde en fast afløser.

Lørdag før påske var klubben repræsenteret ved Randers Storcenter, hvor tre af elevponyerne gav trækture.
Salg af plakater og klistermærker gav en indtjening på godt 900 kr.
Der er et tilsvarende arrangement den 23. april 2016.

Partsudvalget: Emma Simonsen har opsagt sin halvpart på Flicka med udgangen af april.

Anna Lundø har opsagt sin kvartpart på Seven med udgangen af juni.

Der er nu ledig part på alle ponyerne.

Christian oplyste, at vi har fået tilbudt en springsadel til 400 kr.
Christian videregiver oplysningen til Karin, som kan vurdere, om sadlen passer til en af ponyerne.

Juniorudvalget: Intet nyt.

Stævneudvalget: Både pas de deux- og springstafeholdet har kvalificeret sig til landsfinalerne på Vilhelsborg. Team cup-holdet skal deltage i endnu en kvalifikation.
Der var enighed om, at klubben betaler bokslejen som tidligere.

Peter har bestilt nye højttalere.

En del af det selvbyggede springmateriel er fugtskadet.
Dette skal udbedres.

Det blev aftalt, at der arrangeres en maledag søndag den 8. maj 2016 fra kl. 9 til 12.

Dorthe påtog sig at rydde op og gøre rent i sekretariatet før stævnet.

Dorthe har indgået aftale med Frode Laursen om leje af pølsevognen.
Desværre er den kun ledig til to af stævnerne.

Morten oplyste, at Karin er i kontakt med Vink vedrørende fremstilling af nye nummerskilte til springbanen.

Dorthe følger op på dette.

Dorthe foreslog, at der indkøbes en trækvogn til opbevaring og transport af de nye skilte.

Malene Aborg har spurgt, om klubben vil give et tilskud, hvis hun kan samle et hold, som stiller op for HARK til "Dressurens Venner Cup".

Det blev besluttet, at vi giver et tilskud på 350 kr. pr. holddeltager.

Deltagerne skal være medlem af klubben.

Klubben har fået tilbudt en lånepony. Den er 10 år og har et stangmål på 132 cm.

Christian undersøger nærmere om ponyen og eventuelle lånevilkår.

Anlægsudvalget:

Kristian Thegen har påtaget sig at tilså det forpagtede jordstykke.

Der er blevet leveret flis til halbunden, og der er desuden bestilt sand.

Der er endvidere bestilt grus til folden som aftalt under sidste møde.

Peter har repareret hegnet, da der manglede strøm.

Der bliver indhentet et tilbud på etablering af grusparkering på jordstykket til venstre for hallen.

Der er lavet strøm i sekretariatet.

Det er aftalt med Karen, at hun fra denne uge begynder at vande i hallen om morgenen.

Dorthe har opdateret skemaet over hallens brug.

Webudvalg:

Christian har kontaktet Conventus. Det er muligt at få en underviser ud. Det koster 600 kr. i timen + kørsel.

Morten oplyste, at han har fået navnet på en person i Havndal, som har arbejdet med systemet, og som muligvis kan hjælpe.

Han finder navnet på vedkommende og sender det til Christian.

Christian har undersøgt mulighederne for oprettelse af et mobilabonnement i klubbens navn.

Det koster ca. 100 kr. om måneden incl. den mængde taletid og data, der skønnes nødvendig.

Der afventes endelig tilbagemelding teleselskabet.

Dorthe opfordrede til, at det nye regelsæt lægges på hjemmesiden.

Sponsorudvalget:

Intet nyt.

Evt.

Kathrine Kaptain har tilbudt at dekorere væggen langs trappen op til rytterstuen.

Der var enighed om, at sige ja tak til dette.